
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/12032.

Benyújtás dátuma: 2020-08-04 21:26

Parlex azonosító: 16NE4TG00001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Bana Tibor (független) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Bártfai-Mager Andrea, tárca nélküli miniszter 
(nemzeti vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Nyújt-e segítséget a kormány a vidékről Budapestre 
utazni szándékozóknak?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az elmúlt időszakban több megkeresés érkezett hozzám a Volán 1071-es járatával kapcsolatban,
amely a Tiszafüred-Sarud-Erdőtelek-Budapest vonalon közlekedett, a reggeli órákban. A 1071-es
vonal július 1-jével megszüntetésre került, amit az utazóközönség és a Volánbusz Zrt. dolgozói is
nehezményeztek,  hiszen  az  elmúlt  években  jó  kihasználtsággal  közlekedett,  több  üdülő  jellegű
települést kötött össze nagyobb településekkel.

Kéréssel  is  fordultak  hozzám,  miszerint  szeretnék,  ha  a  Volánbusz  1072-es  járatszámmal  újra
közlekedtetne járatot a vonalon, amely kiegészülne Gyöngyös város érintésével. A járatot sokan
vették igénybe a reggeli órákban, azonban annak megszüntetésével sokaknak okoz problémát a járat
útvonalán található települések elérése. Tolmácsolva a vonalon élők és a Volánbusz dolgozóinak
kérését, az alábbiakkal fordulok Miniszter Asszonyhoz.

Kérem,  indítsanak  6:45  körüli  indulással  buszjáratot  a  megszüntetett  1071-es  járat,  azaz  a
Tiszafüred-Sarud-Erdőtelek-Budapest  útvonalon,  Gyöngyös  érintésével.  Gyöngyös  érintése  a
környéken  található  falvakban  élők  számára  jelente  előnyt,  illetve  a  Gyöngyösről  Budapestre
utazóknak.  Ugyan  hasonló  időben  indít  járatot  Gyöngyösről  Budapestre  a  Volánbusz,  azonban
túlzsúfoltság jellemzi, amit a járat beiktatásával orvosolni lehetne.

Kérdezem tisztelt Miniszter Asszonyt:

Lát-e esélyt arra, hogy vidéki honfitársaink, a térségben élők kérését meghallva járatot indítson a
Volánbusz Zrt.  a reggeli órákban (6:45 körüli indulással) az alábbi útvonalon: Tiszafüred-Sarud-



Erdőtelek-Gyöngyös-Budapest? 

Mi indokolta a 1071-es járat megszüntetését, ha a járat jó kihasználtsággal közlekedett? 

Várom megtisztelő válaszát!
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